
 

 

Styrelseprotokoll  
Hampetorp-Odensbackens IF 

2024-01-29, kl 18.30 

Närvarande: Tony Olsson, Pernilla Tegin, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Martina 

Stannisson & Helena Hiltunen  

§1 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Tony hälsar alla välkomna till kvällens möte. Dagordningen godkänns. 

§2 Föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.  

§3 Ekonomi 

Vi träffar Hugo från Bambusa via Teams. Eventuellt är deras ett försäljningsalternativ för 

HOIF. Bambusa säljer strumpor av olika slag, ett paket med olika alternativ i. Minimikrav att 

100 påsar säljs och är ett klubbavtal som ger föreningen 50% tillbaka.   

Vi pratar om att eventuellt sälja sportlotteriet. Det är kontantvinster och erbjudanden med 

rabatter. Krävs att man går runt och säljer i så fall, kanske kan vara svårsålt. Fungerar bra vid 

aktiviteter, såsom pubkvällar, matcher. Vi enas om att inte sälja sportlotter. 

Vi diskuterar hur vi ska få engagemang i att sälja bland våra spelare, att vara tydliga med 

målbilden om varför vi behöver sälja saker etc. Kan vi t ex ha mer krav på att spelare säljer 

ett minsta antal, typ tre paket av något.  

Vi har fått en preliminär redovisning från kassör Tarra. Tony mailar ut den till oss.  

 

§4 Utvärdering Odencupen 

Vi har fått fin respons och beröm för en väl utförd cup. Hamburgare hade vi kunnat sälja 

även på söndagen, vi kunde även ha ordnat med matigare mackor. Matchens lirare i form av 

chokladkaka är bra, fungerar även fortsättningsvis. 5 tävlingsgrupper är ett lagom antal, ska 

vi ha fler behöver vi vara fler ideella krafter. Hur cupen gick ekonomiskt helt och hållet vet vi 

inte i nuläget då vi inte fått faktura från ICA. Helt klart på plus ekonomiskt detta år ändå. 

Önskvärt om fler egna lag som är med i cupen dock. Vi antecknar i google-dokumentet som 

vi har. Vi behöver bli bättre på att ta reda på vilka fler som kan ställa upp och hjälpa till.  

§5 Övriga frågor 

Vi behöver försöka hitta fler folk till styrelsen. Vi funderar på om det vore bra att ha 



representanter från varje lag, på så sätt blir vi fler samt får med representanter från de yngre 

lagen också. 

Förberedelse inför årsmötet: Hugo Bellander kan tänka sig vara revisor tillsammans med 

Patrik Lundberg. Tony ska ringa upp vederbörande för bekräftelse. Planen är att Lina ska ta 

över kassörskapet efter Tarra med hans stöd.  

Årsmötet bestäms till söndag den 3 mars kl 10.00. Jenny ordnar med inbjudan/kallelsen och 

publicerar den i våra sociala kanaler.  

Vi hade 395 medlemmar i HOIF år 2023, vi har tyvärr tappat en hel del stödmedlemmar. 

Aktiviteter: Johan tycker att vi tidigt behöver sätta aktiviteter, att vi gör ett årshjul så att 

säga. T ex gällande Valborg, HOIF-dag? Bra att veta då spelschema snart kommer att 

fastställas.   

§6 Nästa möte 

måndag den 26 februari 18.30. 

§7 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte.  

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 

 


